

Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 9-20-2019

1. 謝謝上週幫忙各班進行災變演習的家長們，當天老師們有你們的協助，整個演習進行地非常順利！也要感謝CFL1的陳老師演習之後，給孩子們生動風趣地講「嫦娥奔月」的故事！相信那天在場的家長和孩子過了一個難忘的中秋夜！
2. 學校將於本星期五 (9/20)舉辦家長大會, 7:15pm 傳統班，8:30 CFL 班，地點為學校辦公室Room 20, 敬邀家長參加。我們備有點心招待。
3. 本週傳統班KA,1A,2A,3A, 將發圖書; 請各班派一位代表於第一堂課開完家長會後, 在辦公室領取你們班的圖書。謝謝幫忙!
4. 目前每班仍有名額, 非常需要家長幫忙廣為宣傳。如知道朋友對我們學校有興趣，請他們打電話來安排旁聽，謝謝。
5. 本校因應家長要求，決定幫家長開成人中文會話班。詳情會在本週五的家長大會正式宣布，歡迎有興趣的家長到場了解。
6. 這星期五福利社將賣火腿蛋炒飯, 每份一元。同時, 福利社也要邀約有興趣幫忙福利社的家長, 來辦公室與我們洽談。謝謝喔!

1. Thanks for the parents who helped during the drill last week! The Drill ran smoothly with your help. We also thank CFL1 Chen laoshi for telling the story of Legend of the Moon Lady which made a memorable experience to us.
2. School Parent Meeting is this Friday at Room 20. The meeting at 7:15pm is for heritage classes and the meeting at 8:30pm is for CFL classes. Please come and meet our school staff and volunteers. Light refreshment will be provided.
3. Our school is still enrolling new students. If you have friends who have children are interested in sitting in, please call our office in advance so that the school can notify the class teacher to arrange. Please don't sit in without notifying the school. We appreciate your cooperation.
4. We will offer adult conversation class this year. Please contact us if you're interested and join us at the parent meeting for more information.
5. SVCS Snack Shack: The snack shack will sell ham-fried rice for \$1 each order this Friday. Please contact the office if you're interested in helping out.